
 

 
 

Poznań, 30 grudnia 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. remontu ul. Dożynkowej w Poznaniu  

   

Szanowny Panie Prezydencie,  

 Mieszkańcy od dłuższego czasu dostrzegają potrzebę wykonania remontu ul. Dożynkowej 

na poznańskich Winogradach w Poznaniu. Remont tej jednej z najbardziej zniszczonych ulic w 

mieście jest konieczny między innymi ze względu na jej przeciążenie komunikacyjne 

spowodowane dojazdem do budynków instytucji publicznych oraz akademików. Uprzejmie 

proszę o informację, czy miasto ma w określonej perspektywie czasowej plany sfinansowania 

bądź współsfinansowania (np. dzięki współpracy z Radą Osiedla) wyżej wymienionej ulicy.  

 

  

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


